

## Saksliste møte 6

Tirsdag 08. april

**Referent:** Lars

**Til stede:** Tuva, Milli, Nora, Lars, Sebastian, Kristian, Daniel, Anna

### Check in med to do

- Milli var fornøyd med PlaceboxJanus, har nå avtalt PlaceboxMcRiggen date, Nora har funnet wifey, sebastian har blitt slått ned og hatt push ups konkurranse i baren, før han fikk daddy skrevet i panna.
- Daniel vil innføre obligatorisk innrømmelse av helgens synder.

### Korte saker:

17.mai

- Oppmøte sted og tid kommer
- Skal gå i toget
- Fane, må fikses før 17. mai.

Økonomi

- Gjennomgang av økonomien før sommeren.

Heseløs

- Færre lag enn ønsket
- **Forslag:**
  - Sette arrangementet tidligere på året
  - Færre pr lag
  - Idrettsfest
  - Høsten?
  - Kan gjøre heseløs til veldedighetsarrangementet, vil kunne dra større sponsorinntekter og engasjement. Samarbeid med medhum, andre linjer?
  - Foreløpig plan: endre Heseløs, dato og involverte.

Åre

- Avtale med skistar klar for signering neste uke.

Diskusjonssaker:

Eksamensgrilling

- Bestilt fra Rema, søknader til diverse spons og

Eventuelt:

- Prøve å revidere metode for stemming på genfors.
- Usikkert rundt toll på fadder t-skjorter. Kjøpe t skjorter
- Profil connect => app til fadderukene

- Imball: Milli snart gjort alt ferdig

#### Diggepunkt

- Seigmenn, Seb var stille et helt møte, times lange møter, motorsykler, blinddate

#### To do:

- Lars: høre med Thomas om søknad til eksamensgrilling
- Tuva: høre med Mateusz om søknad til eksamensgrilling, høre med Abakus om deres stemmesystem er overførbart til oss.
- Daniel: lage profil på connect
- Alle:
  - Skal tenke på punkter til imball, innspill til forbedringer fra i fjor.
  - Høre rundt om stemmesystem for genfors.